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Afschaffen afkoopregeling parkeren  

Er wordt gedebatteerd over de afkoopregeling parkeren. Voorgesteld wordt om deze 

regeling af te schaffen en een overgangsregeling te treffen. De regeling houdt in dat als 

een initiatiefnemer van een bouwplan in de binnenstad en schilwijken niet kan voorzien 

in voldoende parkeerplaatsen op eigen terrein, deze verplichting kan worden afgekocht. 

De gemeente zorgt dan voor realisatie van parkeerruimte elders waardoor het bouwplan 

toch kan worden uitgevoerd. 

Partijen staan achter het voorstel van het college om de afkoopregeling parkeren af te 

schaffen. Het aantal parkeerplaatsen is op peil en door afschaffing kunnen meer 

initiatieven gefaciliteerd worden, wat een gunstig effect kan hebben op de 

aantrekkelijkheid van de binnenstad. 

Wel wordt aandacht gevraagd voor goede communicatie naar initiatiefnemers die de 

afgelopen periode nog wel aan de afkoopregeling gebonden zijn geweest. Ook wordt de 

vraag gesteld (CDA, GL) of de vestiging van twee internationale retailers in de 

binnenstad bepalend is geweest in de overweging om de regeling juist nu af te 

schaffen. In reactie hierop benadrukt de wethouder dat dit niet de directe aanleiding is 

geweest. Er wordt al langer gesproken over het afschaffen van de regeling en dit is 

gunstig voor zowel grote als kleine initiatieven. Aan de oproep ten aanzien van 

communicatie met initiatiefnemers zal wethouder Van As gehoor geven in 

samenwerking met wethouder economie De Heer. 

De voorzitter concludeert dat het voorstel kan worden doorgeleid naar de 

besluitvormingsronde van 8 december aanstaande. 


